
Protokoll från byalagsråd 2023-09-06 
 
Närvarande representanter från byalagen och kommunen:  
Leif Jonholm och Mats Jonsson – Dybeck,  
Mikael Werner och Leif Johansson - Rydsgård,  
Ann-Sofi Einbjörn och Maria Olsson - Slimminge,  
Cecilia Svensson, Madeleine Pinjegård och Henrik Svärd - Skivarp,  
Roland Persson och Bo-Inge Hansson - Västra Nöbbelöv,  
Bosse Hansson – Abbekås, 
Gun Andersson - Skurups kommun 
 
1) Mötets öppnande  
Ordförande Roland Persson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
2) Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkännes. 
 
3) Val av protokolljusterare  
Bo Hansson, Abbekås väljs att justera protokollet. 
 
4.) Föregående mötesanteckningar 
Föregående mötesanteckningar godkänns och läggs till handlingarna. 
 
5) Frågor att ta upp med kommunen  
 
Skivarp 

1. Vad händer med ”mackatomten”? 
2. Vad händer med remsan söder om Landsvägen och remsan mellan förskolan och pizzerian? 
3. Belysningen på torget – är det kyrkan eller kommunen som ansvarar för den? 

 
Abbekås 

4. Två fastigheter i Abbekås klipper inte sina häckar. Två incidenter har inträffat där i sommar. 
Vad gäller? 

5. I Abbekås hamn finns en kulturbåt. Intill denna finns en skylt med information om båten som 
avläses med QR-kod. 
Önskemål finns om en motsvarande QR-kodskylt till gåsen i hamnen med information bland 
annat om ursprung och historia.  

6. Önskemål om åtgärder i hamnen då tången är sur. Man kan inte bada där. 
 
Dybeck 

7. Önskemål om toalett i Hörte hamn. Besökare kommer ofta och frågar efter toalett. 
8. Skylt med gåslogotypen och Skurups kommun önskas i Hörte hamn. 
9. Skyltarna vid väg 9 vid Bingsmarken är felplacerade. 
10. Påminnelse om att cykelvägen vid Bingsmarken är för smal för att vara en Skåneled. 
11. Bryggan i Bingsmarken är välbesökt men ett förslag är att tvätta bryggan och handtagen lite 

då och då eftersom den ofta är full av fågelspillning. 
12. Bingsmarkens camping har blivit bra men gångvägen nere vid stranden har växt igen. 

Rensning önskas. 



Slimminge 
13. Inget att tillägga. 

 
Rydsgård 

14. Belysning önskas på gång- och cykelvägen mellan Östra Storgatan och Lilla skogens lekplats 
då denna är dåligt upplyst. 

15. Även tak över rutschkanan önskas eftersom det ofta är fågelspillning på den. 
16. I Rydsgård upplevs klasserna stora med cirka 30 elever/klass. Finns det någon policy för hur 

många elever det får vara i varje klass? 
 

V Nöbbelöv 
17. Hur går det med bryggan i Mossby? 

Önskemål finns att den bör ligga vid kiosken. 
18. Runstenen vid Västra Nöbbelöv behöver rengöras. 

Kommunövergripande frågor 
19. Hur förberedd är kommunen vid översvämningar likt de i mellansverige? 

 
Nästa möte med förtroendevalda 

27/9 kl 19.00 i Slimminge 

 
Avslutning  

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 
 
 
Roland Persson Bo Hansson  Gun Andersson 

Ordförande  Justerare  Sekreterare  
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